
Referat FAU møte Bolteløkka Skole 
6. november 2023 18:00 

Tilstede: Marianne (5A), Liv (3A), Thomas (5B), Benedikte (6A), Håvard (4B), Espen (6B), Halvor (2B), 
Hilde (4A), Anja (1. gul gruppe), Rektor Ronny 

1. Informasjon fra rektor 

Julegrantenning blir fredag 1. desember kl 08:15. Elevrådet står for arrangementet med bistand fra 
Festgruppa i FAU. 

Tema Ut i verden er pågående for alle trinn. 

Utviklingsamtaler i disse dager for alle trinn. Foreldre/ foresatte, barn og lærere skal være med i møtene. 

Sykdom blant lærere 
Generelt mye sykdom på skolen blant lærerne, mye korttids men også langstidssykdom som gir noen 
sykemeldinger. Jobber med å få gode vikarer, gjerne masterstudenter som er nesten ferdig. Ved en sjelden 
gang er det ikke mulig å få tak i vikarer, da er tiltaket å dele trinnene i to, ikke i tre. 

Elevundersøkelsen 
Elevundersøkelsen for 5.-7- trinn blir sendt ut i disse dager. Informasjon til foresatte blir sendt ut i forkant. 
Ønsker at alle elever deltar i undersøkelsen. Ferdig i desember. Resultatet blir presentert på foreldremøtene 
for respektive trinn til våren. 

Nasjonale prøver og kartlegging. 
Nasjonale prøver for 5. trinn er ferdige. 
Resultater blir presentert på utviklingssamtaler. 

3. trinn kartlegger i lesing og regning. 
1. trinn kartlegger i lesing. 
2. trinn gjennomfører egne kartlegginger 

Permisjonssøknader 
Permisjonssøknader for elevene MÅ gjøres via skolens hjemmesider, ikke direkte til rektor eller lærer. Link 
til permisjonssøknad: https://boltelokka.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/reglement-og-skjema/
permisjonsreglement/ 

Hvordan går det om dagen? 
Det er generell ro på 5.-7. trinn, mer uro for 1.-3. trinn. Ønsker mer fokus på hvordan vi snakker til og med 
hverandre, da det er mye stygge ord, krenking og lite respekt fra mange barn.  

2. FAU leder informerer 
KFU (Kommunalt Foreldreutvalg) møte arrangert 24. oktober, for skolekrets 1 - St.Hanshaugen, Frogner og 
Søndre Nordstrand. Positivt å få innspill fra andre skolekretser. Møte holdes en gang i halvåret. Alle 
medlemmer i FAU oppfordres til å delta. 

3. Gruppene informerer 

Trafikkgruppa 
- Refleksdagen gjennomført 
- Utbedringer skjer i Sofiesgate i regi av kommunen 

Festgruppa 
- Jobber med elevrådet i forbindelse med julegrantenningen. 
- Det har kommet innspill om ønske om større markering av Pride i juni. FAU vurderer det til en altfor travel 
måned til å arrangere fest på skolen. Skolen inkluderer pride i undervisningen, det blir laget tegninger og 
skolen flagger med regnbueflagget. 

https://boltelokka.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/reglement-og-skjema/permisjonsreglement/
https://boltelokka.osloskolen.no/for-elever-og-foresatte/reglement-og-skjema/permisjonsreglement/


Rehabiliteringsgruppa 
Valg av ledelse i bydelsutvalg og arbeidsgrupper i bydelen ble gjennomført 26.10.23 (konstituerende møte). 
Valg av representanter til driftsstyrene på skolene skjer 14. november. Da får vi vite hvem som skal være 
med i driftsstyret for skolen. Driftsstyreleder Halvor stiller på møte 21. november og får mer info da. 

Digitale læringsmilder/ nabolagsgruppa 
Etter innspill fra rektor og KFAU jobber vi med et arrangement på skolen som vi ønsker å kalle «Robuste 
Barn». Planen er å få med aktuelle medlemmer av nærmiljøet, fagpersoner og bydelasansatte (f.eks SALTO-
koordinator) for å skape debatt og gi konkrete råd til hvordan vi som foreldre kan bidra til å få mer robuste 
barn som respekterer seg selv og hverandre, snakker med respekt og viser generell høflighet, som kan bidra 
til en bedre skolehverdag, et bedre nabolag og et bedre samfunn. 

Gruppen møtes før neste FAU møte for å legge en plan. 

Foreløpig anslått til å arrangeres i slutten av februar 2024. 

4. Alpintgruppe 
Det er kommet ønske om muligheten for å arrangere alpintkurs på skolen, i privat regi. Barna vi da bli hentet 
på AKS og kjørt til alpinbakken for instrukser der.  
FAU er postitive til at det arrangeres kurs, men dette blir et Foreldredrevet arrangement.  
FAU representant fra 3. trinn undersøker nærmere hvordan det kan la seg gjennomføre. 

5. Annet 
Byttemarked 
Årets 17. mai-komité har forslag om å arrangere byttemarked av festklær i begynnelsen av mai. FAU syns 
det var en god idé. Arrangementet må styres fra 17. mai-komitéen. 

Mobilhotell 
Det er ønsker fra regjeringen å innføre retningslinjer for mobilforbud på skoler. Det er et mobilforbud på 
skolen men foreløpig må elevene legge mobilene i sekkene sine. Det ble luftet å ha en mer organisert 
innsamling av mobiler, f.eks ved et Mobilhotell. Bred enighet om at dette er en god idé som vil utredes 
videre etter nyttår, når retningslinjer fra regjeringen er klart. 

Neste møte blir 4. desember kl 18:00


